
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 10. juni 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 409
Hvad er ministerens holdning til, at der lige nu er unge på STU, som må væl-
ge at komme på kontanthjælp, fordi de ikke vil parkeres på førtidspension, for-
di de faktisk gerne vil have et job, efter de har afsluttet STU'en? Hvordan vil
ministeren løse dette problem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Anni Mat-
thiesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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